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PROTOKOŁ NR 111/2006  

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
w dniu 10 lutego 2005 r.  

 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków komisji  / nieobecny S. Maśliński / 
 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Analiza projektu budżetu na oświatę i kulturę, 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1 – 2 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 3 
 
 Komisja przeanalizowała dochody i wydatki na oświatę i kulturę zawarte w budżecie 
Gminy na 2006r. 
Składnikami dochodów oświatowych są: czynsze mieszkalne, opłaty stałe za Przedszkole, 
prowizje od podatku. W tym roku planuje się dochód w kwocie 39.835 zł. 
Planowane wydatki na oświatę to kwota 9.252.174 zł. z czego 8.105.431 zł. to wydatki na 
szkoły samorządowe, a 855.596 zł to planowana dotacja dla Niepublicznej Szkoły w 
Niepogledziu. 
Obecnie planowane wydatki na oświatę są zmniejszone o kwotę 409.854 zł po stronie płac. 
Komisja uzyskała zapewnienie, że w miarę możliwości w ciągu roku budżet oświaty będzie 
uzupełniany. Należy stwierdzić, że planowanie wydatków oświatowych jest trudne. Wydatki 
są nieprzewidywalne w ciągu trwania roku szkolnego. 
Różnica miedzy subwencją a wydatkami na oświatę wynosi 2.113.334 zł. Tę kwotę dopłaca 
się ze środków własnych Gminy. Dla porównania w 2004r. gmina dopłaciła do oświaty ok. 
1.935.843 zł a w 2005r. 1.941.452 zł. 
 Planowane wydatki na Kulturę w 2006r. wynoszą 490.474 zł. W porównaniu z rokiem 
ubiegłym zwiększyła się dotacja podmiotowa dla samorządowej instytucji kultury z 
225.000zł. do 300.000 zł. Wzrosła również dotacja na biblioteki z 43.000 zł do 60.000 zł. 
Dodatkowo zaplanowano w tym roku środki na remonty obiektów kulturalnych w kwocie 
49.575zł. 
Komisja popiera i akceptuje projekt wzrostu dotacji na kulturę. 
 
Ad 4 
 

a) Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy. 

    Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
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b) Komisja zapoznała się z pismem Starosty Słupskiego w sprawie Pani Renaty Pac 
mieszkanki Dębnicy Kaszubskiej. 
Obecny na posiedzeniu Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawa zostanie jeszcze raz 
przeanalizowana. 

c) Komisja zapoznała się z pismem Spółki z o.o DEEA w Dębnicy Kaszubskiej 
skierowanym do Wójta Gminy w sprawie zmiany zagospodarowania przestrzennego 
w okolicach Skarszewa Górnego 
Wójt Gminy przedstawił stanowisko w tej sprawie. Uważa, że finansowanie zmiany 
planu zagospodarowania przestrzennego naraża Gminę na dodatkowe koszty w 
kwocie ok. 80.000 zł. Uważa, że Gmina nie powinna ponosić takich kosztów za 
niewłaściwe wcześniejsze opracowanie tegoż planu przez projektanta. 
 
Protokołował: Krzysztof Olech 
                                                                                         Przewodnicząca 
                                                                               Komisji Kultury, Oświaty, 
                                                                                     Sportu i Turystyki 
 
                                                                                        Jadwiga Karaś 
 
 

 


